
 1 

                                                                                      

                                             ЖИТОМИРСЬКА  РАЙОННА  РАДА 

ЖИТОМИРСЬКОЇ  ОБЛАСТІ 

 

  П Р О Т О К О Л № 3 

пленарного засідання 

 

Вісімнадцята сесія                                                                                01.06.2018р. 

7 скликання                                                                                            м.Житомир 

10-00 год.                                                

Великий зал засідань районної ради 

 

          Всього обрано депутатів – 36. 

 

 

У роботі пленарного засідання 18 сесії взяли участь 28 депутатів 

(список додається).  

 

На початок засідання зареєструвалося  27 депутатів (список 

додається). 

 

             Головує   на   пленарному засіданні 18 сесії голова районної ради 

Крутій С.Г.     

         

      Після оголошення головою районної ради Крутієм С.Г. про початок 

роботи пленарного засідання звучить гімн. 

 

       У роботі пленарного засідання 18 сесії взяли участь: перший заступник 

голови обласної ради Крамаренко С.М., голова райдержадміністрації 

Микитюк С.М.,  депутат обласної ради Собко Т.Д., керівник місцевої 

прокуратури Грабович А.Б., заступник начальника районного відділу поліції 

Шмідт М.В., представники районних управлінь, відділів та служб 

райдержадміністрації, керівники підприємств, установ та організацій району, 

селищний, сільські голови голови та представники об’єднаних 

територіальних громад району, директори шкіл, Почесні громадяни 

Житомриського району: Ковальчук О.Г.  і  Ксендзук Д.П., доктор технічних 

наук, професор, завідувач кафедри процесів, машин і обладнання 

Житомирського національного агроекологічного університету Грабар І.Г., 

представники громадськості, працівники виконавчого апарату районної ради, 

представники засобів масової інформації (список додається). 

    Перший заступник голови обласної ради Крамаренко С.М. вручив 

Грамоти Житомирської обласної ради голові районної ради С.Г. Крутію та 

голові райдержадміністрації С.М. Микитюку. 

  Голова  районної  ради С.Г. Крутій привітав начальника відділу освіти 

райдержадміністрації Давиденко С.О., яка нещодавно відзначила ювілейний 

день народження, Станишівського сільського голову Матвійчука Ю. В., який 

7 травня відзначив ювілейний день народження (35 років) - вручив їм квіти. 
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А також привітав багаторазового чемпіона Світу та Європи із гирьового 

спорту  Остапчука О. із Левкова, вручив йому подяку та зазначив, що за 

сприяння депутатів він отримає разову грошову премію у розмірі 10 тис. грн.  

 

СЛУХАЛИ: Про лічильну комісію.  

      Голова районної ради запропонував обрати лічильну комісію  пленарного 

засідання 18 сесії у складі трьох депутатів відповідно до Регламенту роботи 

районної ради. 

ВИРІШИЛИ: Обрати лічильну комісію пленарного засідання 18 сесії у 

складі трьох депутатів: 

1. Кліменка Валерія Миколайовича. 

2. Мусійчука Романа Миколайовича. 

3. Станіславова Олександра Володимировича. 

 

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 25 (Білецький О.М., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга 

В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський Р.А., Козел 

В.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Мусійчук Р.М., Назарчук 

А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  Парфентієва Т.М., 

Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., 

Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., Фещук Л.П., 

Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Кліменко В.М.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 1 (Голік Т.І.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

Головуючим запрошено членів лічильної комісії зайняти робочі місця 

за столом і бути готовими до роботи. Голова районної ради нагадав, що 

відповідно до регламенту лічильна комісія слідкує за процесом голосування, 

а після його завершення візує  протокол поіменного голосування, а також 

повідомив про те, що відповідно до Регламенту функції секретаріату сесії,  

ведення протоколу, вирішення інших питань у період засідання  здійснює 

виконавчий апарат районної ради та відповідно до статті 73 Регламенту 

районної ради пленарне засідання фіксується на диктофоні, аудіозапис 

здійснюють працівники виконавчого апарату районної ради. Звернувся до 

депутатів про те, що у разі виникнення у депутатів конфлікту інтересів при 

розгляді питань порядку денного сесії та ухваленні рішень, депутати мають 

повідомити про це відповідно до законів України «Про запобігання 

корупції» та «Про місцеве самоврядування в Україні». Оголосив протокол 

зборів депутатської фракції Всеукраїнської Чорнобильської Народної партії 

«За добробут та соціальний захист народу», відповідно до якого головою 

фракції обрано Козела В.В. 
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СЛУХАЛИ: Про порядок денний пленарного засідання 18 сесії районної 

ради.  

                               Інформує: Крутій Сергій Григорович  - голова районної 

ради 

Ознайомив із переліком питань, що пропонуються для розгляду на 

пленарному засіданні та запропонував взяти порядок денний за основу, а 

тоді голосувати за доповнення. 

На розгляд сесії пропонується внести наступні питання: 

1. Про інформацію керівника Житомирської місцевої прокуратури 

про результати діяльності на території  Житомирського району. 

2. Про інформацію начальника Житомирського районного 

відділення поліції Житомирського відділу поліції  ГУНП в Житомирській 

області про діяльність у сфері охорони та захисту прав і свобод людини, 

протидії злочинності, забезпечення публічної безпеки і порядку на території 

району. 

3. Про  звіт головного лікаря  комунальної установи «Територіальне 

стоматологічне об’єднання» Житомирської районної ради Нижника 

Володимира Тимофійовича. 

4. Про  звіт директора комунальної установи «Новогуйвинська 

комплексна дитячо-юнацька спортивна школа» Житомирської районної 

ради Ступіна Віктора Анатолійовича. 

5. Про призначення директора комунальної установи 

«Новогуйвинська  комплексна дитячо-юнацька спортивна  школа»  

Житомирської  районної  ради  та укладення  контракту. 

6. Про звіт начальника Центру надання  адміністративних послуг  

Житомирської РДА Палія Ігоря Анатолійовича. 

7. Про звіт начальника служби у справах дітей Житомирської 

райдержадміністрації Черняк Антоніни Петрівни. 

8. Про затвердження Програми розвитку громадянського 

суспільства у Житомирському районі на 2018 рік. 

9. Про     затвердження     Програми  соціального захисту громадян 

Житомирського району, які постраждали внаслідок Чорнобильської  

катастрофи, на 2018-2020 роки. 

10. Про затвердження  Районної комплексної  програми соціального 

захисту осіб з інвалідністю, ветеранів  війни та праці, пенсіонерів,  

учасників і ветеранів визвольних  змагань (ОУН-УПА) та незахищених 

верств населення Житомирського  району на 2018-2020 роки». 

11. Про затвердження Програми використання коштів районного 

бюджету, що надходять у порядку відшкодування втрат 

сільськогосподарського та лісогосподарського виробництва, на 2018 рік. 

12. Про затвердження «Порядку забезпечення харчуванням 

учасників спортивних заходів районного, обласного, всеукраїнського рівнів 

за рахунок коштів районного бюджету» та «Норм витрат на забезпечення 

харчуванням одного учасника спортивних заходів районного, обласного, 

всеукраїнського рівнів за рахунок коштів районного бюджету» та внесення 

змін до районної Програми розвитку фізичної культури та спорту на 2017 - 

2021 роки. 



 4 

13. Про затвердження Положення про конкурс на 

посаду керівників закладів загальної  середньої освіти та закладів 

позашкільної  освіти, що належать до спільної власності  територіальних    

громад   сіл   та   селищ  Житомирського району. 

14. Про створення освітніх округів Житомирського району 

Житомирської області. 

15. Про затвердження умов проведення конкурсу з визначення 

опорного закладу освіти. 

16. Про внесення змін до Програми стабілізації  і розвитку 

агропромислового комплексу Житомирського району на період 2016-2020 

років. 

17. Про внесення змін до Програми економічного і соціального 

розвитку Житомирського району на 2018 рік. 

18. Про внесення змін до районної  Програми фінансування робіт з 

будівництва, реконструкції, ремонту та утримання  комунальних, загального 

користування місцевого та державного значення автомобільних доріг у 

Житомирському районі на 2016-2020 роки. 

19. Про внесення змін до Програми  забезпечення відкритості в 

діяльності Житомирської районної ради та  Житомирської районної 

державної адміністрації  на 2018-2020 роки. 

20. Про внесення змін до Положення про Почесну грамоту, Грамоту 

та Подяку Житомирської районної ради, привітання, нагородження та 

преміювання до професійних, ювілейних та державних свят. 

21. Про затвердження передавального акту Комунальної установи  

«Центр первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської районної 

ради. 

22. Про затвердження Статуту комунального некомерційного 

підприємства «Центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Житомирської районної ради.  

23. Про внесення змін до контракту головного лікаря комунальної 

установи «Центр первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської 

районної ради Горбенка Геннадія Валентиновича. 

24. Про внесення змін до районного бюджету на 2018 рік. 

25. Про внесення змін до складу президії районної ради. 

26. Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

27. Про зняття з контролю рішень районної ради. 

28. Про внесення змін до списку присяжних Житомирського 

районного суду Житомирської області. 

29. Про внесення змін до рішення 9 сесії районної ради 7 скликання 

від 27.02.2017р. № 329. 

30. Про надання дозволу комунальній установі «Центральна районна 

лікарня»  районної ради на списання майна (парового котла). 

31. Про надання дозволу комунальній установі «Центр первинної 

медико-санітарної допомоги» районної ради на списання майна. 

32. Про передачу нежилої будівлі медичного пункту тимчасового 

базування до комунальної власності Руднє-Городищенської сільської ради. 
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33. Про внесення змін до Положення про відчуження 

майна, шо перебуває у спільній власності територіальних громад сіл, селищ 

Житомирського району, та персонального складу комісії з конкурсного 

відбору суб’єктів оціночної діяльності. 

34. Про внесення змін до рішення 17 сесії районної ради 7 скликання 

від 14.03.2018 р. №591 «Про передачу майна Оліївській сільській раді ОТГ». 

35. Про затвердження договорів. 

36. Про передачу земельної ділянки, за адресою: м.Житомир, 

вул.Бориса Тена, 16, у постійне користування. 

37. Про затвердження технічної документації з нормативної 

грошової оцінки земельних ділянок водного фонду, загальною площею 

17,8613 га, які надані в оренду Хоменко Євгені Ігорівні для 

рибогосподарських потреб та сінокосіння на території Сінгурівської 

сільської ради.  

38. Про затвердження технічної документації по визначенню 

нормативної грошової оцінки земельної ділянки водного фонду, яка надана 

в оренду громадянину Кісінчуку Павлу Федоровичу, загальною площею 

3,0756 га, для рибогосподарських потреб (10.07) на території 

Високопічської сільської ради. 

39. Про затвердження передавальних актів щодо передачі 

книжкового фонду (книг Святослава Васильчука «Зборів») до комунальної 

власності селищної  та сільських рад району. 

40. Про звернення до  Верховної Ради України щодо винесення на 

розгляд та ухвалення Антиолігархічного пакету законів докорінних 

перетворень. 

41. Про звернення до Верховної Ради України, Кабінету Міністрів 

України,  Житомирської обласної ради та  Житомирської обласної 

державної адміністрації щодо вирішення питання зарахування до 

Житомирського районного бюджету плати за адміністративні послуги, 

надані Центром надання адміністративних послуг Житомирської 

райдержадміністрації. 

42. Про розгляд звернення депутата Білецького О. М. 

43. Різне. 

 

Результати поіменного голосування за порядок денний за основу: 

«За» - 27 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Крутій С.Г., Кліменко В.М., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

Результати поіменного голосування додаються. 
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СЛУХАЛИ: Про доповнення до порядку денного. 

 Інформує: Крутій Сергій Григорович  - голова районної 

ради  

Проінформував, що постійними комісіями та окремими депутатами 

пропонується додатково внести на розгляд питання, перелік яких та проекти 

рішень щодо них роздано. Зазначив, що усі ці питання пройшли погодження 

постійних комісій.  

Постійними комісіями пропонується внести до порядку денного 

наступні питання: 

1. Про внесення змін до Програми про кошти для забезпечення 

виконання депутатських повноважень та порядок їх використання на 2018-

2020 роки. 

2. Про підтримку звернення Президента України до Вселенського 

Патріарха Варфоломія щодо надання Томосу про автокефалію Православної 

Церкви в Україні. 

3. Про внесення змін до районної Програми по забезпеченню 

здійснення Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених 

законами України та делегованих Житомирською районною радою на 2018 -

2020 роки. 

4. Про внесення змін до штатної чисельності комунальної установи 

«Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради. 

5. Про погодження звільнення директора Вересівської 

загальноосвітньої  школи І-ІІІ ступенів у зв’язку з закінченням терміну дії 

контракту.  

6. Про погодження звільнення директора Миролюбівської 

загальноосвітньої школи І-ІІ ступенів у зв’язку з закінченням терміну дії 

контракту. 

7. Про погодження звільнення директора у Високопічської 

загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів №1 у зв’язку з закінченням терміну дії 

контракту. 

8. Про погодження звільнення директора Глибочицької 

загальноосвітньої  школи І-ІІІ ступенів у зв’язку з закінченням терміну дії 

контракту. 

9. Про погодження звільнення директора Гадзинської 

загальноосвітньої школи І-ІІ ступенів у зв’язку з закінченням терміну дії 

контракту. 

10. Про внесення змін до рішення 17 сесії 7 скликання від 

14.03.2018р. №580 «Про використання революційного прапора Організації 

українських націоналістів на території Житомирського району». 

11. Про внесення змін до складу Тендерного комітету районної ради. 

12. Про звернення до Служби автомобільних доріг у Житомирській 

області. 

13. Про стан виконання звернень районної ради. 

          ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., заступник голови районної ради, вніс пропозицію 

включити до порядку денного питання затвердження актів приймання-
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передачі будівель та приміщень закладів охорони здоров’я у комунальну 

власність Оліївської сільської ради об’єднаної територіальної громади. 

Карчевський Р.А., депутат районної ради, запропонував включити у 

«Різне» порядку денного його виступ з довідковою інформацію про настання 

пожежно-небезпечного періоду в лісах. 

Результати поіменного голосування за включення до порядку денного 

додаткових питань, внесених постійними комісіями,  та пропозицій депутатів 

районної ради Стаха В.М. та Карчевського Р.А.: 

     «За» - 26 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., 

Карчевський Р.А., Козел В.В., Крутій С.Г., Кліменко В.М., 

Лихотворик А.П., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький 

С.О., Фещук Л.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 1 (Оржехівський В.М.).   

За результатами поіменного голосування рішення прийнято 

одноголосно. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

СЛУХАЛИ: Крутія С.Г., голову районної ради, який повідомив про те, що 

надійшов лист від райдержадміністарції про зняття з розгляду питання «Про 

погодження звільнення директора Високопіської загальноосвітньої школи І-

ІІІ ст. №1 у зв’язку з закінченням терміну дії контракту», оскільки 

директором подана заява щодо дострокового розірвання контракту з 

24.05.2018р. та відділом освіти виданий відповіний наказ, тому питання 

пропонується виключити з порядку денного. 

         

      Результати голосування за те, щоб виключити з порядку денного 

питання «Про погодження звільнення директора Високопіської 

загальноосвітньої школи І-ІІІ ст. №1 у зв’язку з закінченням терміну дії 

контракту»: 

«За» - 27 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Крутій С.Г., Кліменко В.М., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський 

В.М.,  Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято 

одноголосно. 

        Результати поіменного голосування додаються. 
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    СЛУХАЛИ: Про затвердження порядку денного сесії в цілому з 

урахуванням змін та доповнень. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити  в цілому наступний порядок денний пленарного 

засідання 18 сесії з урахуванням змін та доповнень: 

 

1.  Про інформацію керівника Житомирської місцевої прокуратури про 

результати діяльності на території  Житомирського району. 

            Інформує: Грабович Андрій Богданович – керівник   

                                   Житомирської місцевої прокуратури 

 

2. Про інформацію заступника начальника Житомирського районного 

відділення поліції Житомирського відділу поліції  ГУНП в Житомирській 

області про діяльність у сфері охорони та захисту прав і свобод людини, 

протидії злочинності, забезпечення публічної безпеки і порядку на 

території району 

Інформує: Шмідт Микола Володимирович – заступник начальника 

                   Житомирського районного відділення поліції  

                   Житомирського відділу поліції ГУНП  

                               в Житомирській області  

 

3. Про  звіт головного лікаря  комунальної установи «Територіальне 

стоматологічне об’єднання» Житомирської районної ради Нижника 

Володимира Тимофійовича. 

                Інформує: Нижник Володимир Тимофійович - головний лікар   

                                   комунальної установи «Територіальне  

                                   стоматологічне об’єднання» районної ради 

 

4. Про  звіт директора комунальної установи «Новогуйвинська 

комплексна дитячо-юнацька спортивна школа» Житомирської районної 

ради Ступіна Віктора Анатолійовича. 

                 Інформує: Ступін Віктор Анатолійович – директор комунальної  

                                    установи «Новогуйвинська комплексна дитячо-                        

                                    юнацька спортивна школа» районної ради 

 

5. Про призначення директора комунальної установи «Новогуйвинська  

комплексна дитячо-юнацька спортивна  школа»  Житомирської  районної  

ради  та укладення  контракту. 

Інформує: Мирна Інна Олексіївна - завідувач сектору у справах 

сім’ї, молоді та спорту райдержадміністрації  

 

6. Про звіт начальника Центру надання  адміністративних послуг  

Житомирської РДА Палія Ігоря Анатолійовича. 

          Інформує: Палій Ігор Анатолійович - начальник Центру  

надання адміністративних послуг  

райдержадміністрації  
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7. Про звіт начальника служби у справах дітей Житомирської 

райдержадміністрації Черняк Антоніни Петрівни. 

                 Інформує: Черняк Антоніна Петрівна- начальник служби  

                                    у справах дітей райдержадміністрації 

 

8. Про затвердження Програми розвитку громадянського суспільства у 

Житомирському районі на 2018 рік. 

  Інформує: Огірчук Юрій Валентинович – в.о. начальника  

  організаційного відділу апарату 

райдержадміністрації 

 

9. Про     затвердження     Програми  соціального захисту громадян 

Житомирського району, які постраждали внаслідок Чорнобильської  

катастрофи, на 2018-2020 роки. 

 

Інформує: Грицанюк Ірина Вадимівна – заступник  начальника  

                  управління праці та соціального захисту населення          

райдержадміністрації 

 

10. Про затвердження  Районної комплексної  програми соціального 

захисту осіб з інвалідністю, ветеранів  війни та праці, пенсіонерів,  

учасників і ветеранів визвольних  змагань (ОУН-УПА) та незахищених 

верств населення Житомирського  району на 2018-2020 роки». 

Інформує: Грицанюк Ірина Вадимівна – заступник  начальника  

                  управління праці та соціального захисту населення          

райдержадміністрації 

 

11.  Про затвердження Програми використання коштів районного 

бюджету, що надходять у порядку відшкодування втрат 

сільськогосподарського та лісогосподарського виробництва, на 2018 рік. 

                  Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

                                   виконавчого апарату районної ради 

 

12. Про затвердження «Порядку забезпечення харчуванням 

учасників спортивних заходів районного, обласного, всеукраїнського 

рівнів за рахунок коштів районного бюджету» та «Норм витрат на 

забезпечення харчуванням одного учасника спортивних заходів районного, 

обласного, всеукраїнського рівнів за рахунок коштів районного бюджету» 

та внесення змін до районної Програми розвитку фізичної культури та 

спорту на 2017 - 2021 роки. 

Інформує: Мирна Інна Олексіївна - завідувач сектору  

                  у справах сім’ї, молоді та спорту 

райдержадміністрації 

 

13. Про затвердження Положення про конкурс на посаду керівників 

закладів загальної  середньої освіти та закладів позашкільної  освіти, що 
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належать до спільної власності  територіальних    громад   сіл   

та   селищ  Житомирського району. 

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна –  начальник   

відділу освіти райдержадміністрації 

  

14.  Про створення освітніх округів Житомирського району 

Житомирської області. 

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна –  начальник   

відділу освіти райдержадміністрації 

 

15. Про затвердження умов проведення конкурсу з визначення 

опорного закладу освіти. 

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна –  начальник   

відділу освіти райдержадміністрації 

 

 

 

 

16. Про внесення змін до Програми стабілізації  і розвитку 

агропромислового комплексу Житомирського району на період 2016-2020 

років. 

               Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович  - голова  

                                  постійної комісії з питань розвитку агропромислового  

                                  комплексу, земельних відносин  та  екології  

 

17.  Про внесення змін до Програми економічного і соціального 

розвитку Житомирського району на 2018 рік. 

Інформує: Мандрик Анастасія Вікторівна - т.в.о. начальника  

відділу  економічного розвитку і торгівлі 

райдержадміністрації              

                         

18. Про внесення змін до районної  Програми фінансування робіт з 

будівництва, реконструкції, ремонту та утримання  комунальних, 

загального користування місцевого та державного значення автомобільних 

доріг у Житомирському районі на 2016-2020 роки. 

             Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово- 

                               комунального господарства   та  цивільного захисту  

                               населення райдержадміністрації 

 

19.  Про внесення змін до Програми  забезпечення відкритості в 

діяльності Житомирської районної ради та  Житомирської районної 

державної адміністрації  на 2018-2020 роки. 

 

 

 

             Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник    

організаційного відділу  
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20. Про внесення змін до Положення про Почесну грамоту, Грамоту 

та Подяку Житомирської районної ради, привітання, нагородження та 

преміювання до професійних, ювілейних та державних свят. 

 Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник    

організаційного відділу  

 

21. Про затвердження передавального акту Комунальної установи  

«Центр первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської районної 

ради. 

Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович- головний лікар  

комунальної установи «Центр первинної медико-

санітарної допомоги» районної ради 

 

22. Про затвердження Статуту комунального некомерційного 

підприємства «Центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Житомирської районної ради.  

            Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович- головний лікар   

                              комунальної установи «Центр первинної медико- 

                              санітарної допомоги» районної ради 

 

23. Про внесення змін до контракту головного лікаря комунальної 

установи «Центр первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської 

районної ради Горбенка Геннадія Валентиновича. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

з питань комунальної власності відділу з юридичних 

питань, кадрового забезпечення та комунальної 

власності виконавчого апарату районної ради 

 

24. Про внесення змін до районного бюджету на 2018 рік. 

              Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  

                                 управління фінансів райдержадміністрації 

 

25. Про внесення змін до складу президії районної ради. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник    

організаційного відділу  

 

26. Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

             Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник    

організаційного відділу  

                

27. Про зняття з контролю рішень районної ради. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник    

організаційного відділу  
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28. Про внесення змін до списку присяжних Житомирського 

районного суду Житомирської області. 

Інформує: Булаєнко Тетяна Олександрівна – головний спеціаліст  

з питань кадрового забезпечення відділу з юридичних 

питань, кадрового забезпечення та комунальної 

власності  

                                                                 

29. Про внесення змін до рішення 9 сесії районної ради 7 скликання 

від 27.02.2017р. № 329. 

Інформує: Булаєнко Тетяна Олександрівна – головний спеціаліст  

з питань кадрового забезпечення відділу з юридичних 

питань, кадрового забезпечення та комунальної 

власності  

 

30. Про надання дозволу комунальній установі «Центральна районна 

лікарня»  районної ради на списання майна (парового котла). 

        

 Інформує: Собко Тарас Дмитрович – головний лікар комунальної  

установи «Центральна районна лікарня» районної ради 

 

31. Про надання дозволу комунальній установі «Центр первинної 

медико-санітарної допомоги» районної ради на списання майна. 

              Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар  

                                комунальної установи «Центр первинної медико- 

                                санітарної допомоги»  районної ради 

 

32. Про передачу нежилої будівлі медичного пункту тимчасового 

базування до комунальної власності Руднє-Городищенської сільської ради. 

 Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар  

                   комунальної установи «Центр первинної медико- 

                   санітарної допомоги»  районної ради 

 

33. Про внесення змін до Положення про відчуження майна, шо 

перебуває у спільній власності територіальних громад сіл, селищ 

Житомирського району, та персонального складу комісії з конкурсного 

відбору суб’єктів оціночної діяльності. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

з питань комунальної власності відділу з юридичних 

питань, кадрового забезпечення та комунальної 

власності  

                                                          

34. Про внесення змін до рішення 17 сесії районної ради 7 скликання 

від 14.03.2018 р. №591 «Про передачу майна Оліївській сільській раді 

ОТГ». 
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    Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних 

питань, кадрового забезпечення та комунальної 

власності  

 

35. Про затвердження договорів. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

з питань комунальної власності відділу з юридичних 

питань, кадрового забезпечення та комунальної 

власності  

 

36. Про передачу земельної ділянки, за адресою: м.Житомир, 

вул.Бориса Тена, 16, у постійне користування. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

з питань комунальної власності відділу з юридичних 

питань, кадрового забезпечення та комунальної 

власності  

 

37. Про затвердження технічної документації з нормативної 

грошової оцінки земельних ділянок водного фонду, загальною площею 

17,8613 га, які надані в оренду Хоменко Євгені Ігорівні для 

рибогосподарських потреб та сінокосіння на території Сінгурівської 

сільської ради.  

            Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович  - голова  

                                  постійної комісії з питань розвитку агропромислового  

                                  комплексу, земельних відносин  та  екології 

 

38. Про затвердження технічної документації по визначенню 

нормативної грошової оцінки земельної ділянки водного фонду, яка надана 

в оренду громадянину Кісінчуку Павлу Федоровичу, загальною площею 

3,0756 га, для рибогосподарських потреб (10.07) на території 

Високопічської сільської ради. 

Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович  - голова  

                             постійної комісії з питань розвитку агропромислового  

                              комплексу, земельних відносин  та  екології 

 

39. Про затвердження передавальних актів щодо передачі 

книжкового фонду (книг Святослава Васильчука «Зборів») до комунальної 

власності селищної  та сільських рад району. 

Інформує: Нечипорук Дмитро Іванович- в.о. начальника  

                   відділу культури і туризму райдержадміністрації 
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40. Про звернення до  Верховної Ради України щодо винесення на 

розгляд та ухвалення Антиолігархічного пакету законів докорінних 

перетворень. 

Інформує: Голік Тетяна Ігнатівна – депутат районної ради 

 

41. Про звернення до Верховної Ради України, Кабінету Міністрів 

України,  Житомирської обласної ради та  Житомирської обласної 

державної адміністрації щодо вирішення питання зарахування до 

Житомирського районного бюджету плати за адміністративні послуги, 

надані Центром надання адміністративних послуг Житомирської 

райдержадміністрації. 

Інформує: Палій Ігор Анатолійович - начальник Центру 

надання  адміністративних послуг  

райдержадміністрації 

 

42. Про розгляд звернення депутата Білецького О. М. 

Інформує: Булаєнко Тетяна Олександрівна – головний спеціаліст  

з питань кадрового забезпечення відділу з юридичних 

питань, кадрового забезпечення та комунальної 

власності  

 

43. Про внесення змін до Програми про кошти для забезпечення 

виконання депутатських повноважень та порядок їх використання на 2018-

2020 роки. 

            Інформує: Дєньга Віктор Анатолійович – депутат  

                               районної ради 

                  

44. Про підтримку звернення Президента України до Вселенського 

Патріарха Варфоломія щодо надання Томосу про автокефалію 

Православної Церкви в Україні. 

               Інформує: Парфентієва Тетяна Миколаївна - депутат  

                                  районної ради 

 

45. Про внесення змін до районної Програми по забезпеченню 

здійснення Житомирською райдержадміністрацією повноважень, 

визначених законами України та делегованих Житомирською районною 

радою на 2018 -2020 роки. 

               Інформують: Палій Ігор Анатолійович - начальник Центру  

                                       надання  адміністративних послуг РДА 

 

                                      Бортнік Світлана Валеріївна – начальник відділу  

                                      державної реєстрації 
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46. Про внесення змін до штатної чисельності комунальної установи 

«Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради. 

               Інформує: Собко Тарас Дмитрович – головний лікар  

                                 комунальної установи «Центральна районна  

                                 лікарня»  районної ради 

                                   

47. Про погодження звільнення директора Вересівської 

загальноосвітньої  школи І-ІІІ ступенів у зв’язку з закінченням терміну дії 

контракту.  

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна –  начальник відділу    

                  освіти райдержадміністрації 

 

48. Про погодження звільнення директора Миролюбівської 

загальноосвітньої школи І-ІІ ступенів у зв’язку з закінченням терміну дії 

контракту. 

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна –  начальник відділу    

                  освіти райдержадміністрації 

 

49.  Про погодження звільнення директора Глибочицької 

загальноосвітньої  школи І-ІІІ ступенів у зв’язку з закінченням терміну дії 

контракту. 

               Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна –  начальник відділу    

                 освіти райдержадміністрації 

 

50. Про погодження звільнення директора Гадзинської 

загальноосвітньої школи І-ІІ ступенів у зв’язку з закінченням терміну дії 

контракту. 

               Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна –  начальник відділу    

               освіти  райдержадміністрації 

 

51. Про внесення змін до рішення 17 сесії 7 скликання від 

14.03.2018р. №580 «Про використання революційного прапора Організації 

українських націоналістів на території Житомирського району». 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник    

                                організаційного відділу  

 

52. Про внесення змін до складу Тендерного комітету районної ради. 

     Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

 

53. Про звернення до Служби автомобільних доріг у Житомирській 

області. 

     Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 
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54. Про стан виконання звернень районної ради. 

     Інформує: Стах Василь Миколайович – заступник голови  

                        районної ради 

 

55. Про затвердження актів приймання-передачі будівель та 

приміщень закладів охорони здоров’я у комунальну власність Оліївської 

сільської ради об’єднаної територіальної громади 

Інформує: Стах Василь Миколайович – заступник голови  

                        районної ради 

 

        За результатами поіменного голосування рішення прийнято 

одноголосно: 

     «За» - 26 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Лихотворик А.П., Мусійчук Р.М., 

Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  Парфентієва 

Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., 

Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., Фещук Л.П., 

Якімець А.В.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 1 ( Крутій С.Г.). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

Результати поіменного голосування додаються. 

  

 Для участі у роботі 18 сесії районної ради 7 скликання зареєструвався 

ще 1 депутат (Шахова О.П.). В роботі сесії беруть участь 28 депутатів. 

 

СЛУХАЛИ: Про  регламент роботи  пленарного засідання  18 сесії. 

                             Інформує: Крутій Сергій Григорович  - голова районної ради 

     Запропонував наступний регламент роботи  пленарного засідання 18 сесії 

районної ради: для оголошення щодо створення кластеру технопарку доктору 

технічних наук, професору, завідувачу кафедри процесів, машин і 

обладнання Житомирського національного агроекологічного університету 

Грабару І. Г. – до 7 хвилин; для виступів керівників правоохоронних органів 

району, презентації програм та внесення змін до районного бюджету - до 10 

хвилин  кожному доповідачу; з інших питань – до 5 хвилин кожному 

доповідачу; для виступів, довідок,  пропозицій  та внесення поправок - до  3 

хвилин; питання порядку денного, щодо яких у депутатів відсутні запитання, 

пропозиції тощо провести без обговорення, оскільки обговорення пройшли 

на засіданнях комісій; через дві години роботи сесії відповідно до Регламенту 

зробити перерву на 20 хвилин. Інші перерви проводити за заявами 

депутатських фракцій, груп  та  позафракційних депутатів.  Після розгляду 

питань порядку денного надати слово бажаючим для внесення пропозицій, 

зауважень та оголошень. Пленарне засідання завершити за 3 години. 
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ВИСТУПИЛИ: Білецький О.М., депутат районної ради, який вніс 

пропозицію надавати слово депутатам при обговоренні питань порядку 

денного. 

      Парфентієва Т.М., депутат районної ради, яка зауважила депутату 

Білецькому О.М. про те, що головуючим запропоновано без обговорення 

розглядати ті питання порядку денного, щодо яких у депутатів відсутні 

запитання, пропозиції, тощо. 

       Крутій С.Г., голова районної ради, проінформував, що у разі, якщо 

депутат бажатиме виступити, йому слово буде надано. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний регламент роботи  пленарного 

засідання 18 сесії районної ради: для оголошення щодо створення кластеру 

технопарку доктору технічних наук, професору, завідувачу кафедри процесів, 

машин і обладнання Житомирського національного агроекологічного 

університету Грабару І. Г. – до 7 хвилин; для виступів керівників 

правоохоронних органів району, презентації програм та внесення змін до 

районного бюджету - до 10 хвилин  кожному доповідачу; з інших питань – до 

5 хвилин кожному доповідачу; для виступів, довідок,  пропозицій  та 

внесення поправок - до  3 хвилин; питання порядку денного, щодо яких у 

депутатів відсутні запитання, пропозиції тощо провести без обговорення, 

оскільки обговорення пройшли на засіданнях комісій; через дві години 

роботи сесії відповідно до Регламенту зробити перерву на 20 хвилин. Інші 

перерви проводити за заявами депутатських фракцій, груп  та  

позафракційних депутатів.  Після розгляду питань порядку денного надати 

слово бажаючим для внесення пропозицій, зауважень та оголошень. 

Пленарне засідання завершити за 3 години. 

 

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

     «За» - 27 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський 

В.М.,  Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИСТУПИЛИ: Грабар І. Г., доктор технічних наук, професор, завідувач 

кафедри процесів, машин і обладнання Житомирського національного 

агроекологічного університету, розповів про  створення кластеру технопарку. 

Проінформував присутніх про досвід інших країн світу та пропозиції 

агроекологічного університету щодо створення кластеру технопарку. 

Повідомив, що агроунівеситет готовий спіпрацювати із цього питання з 

громадами та підприємствами. 
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     Крутій С.Г., голова районної ради, оголосив відповідно до Закону 

України «Про запобігання корупції» та статті 59-1 Закону України «Про 

місцеве самоврядування в Україні» про наявний у нього конфлікт інтересів 

при розгляді питань порядку денного «Про внесення змін до районного 

бюджету на 2018 рік», оскільки вони передбачають видатки на утримання 

виконавчого апарату районної ради, який він  очолює та у якому працює. 

Стах В. М., заступник голови районної ради, оголосив відповідно до 

Закону України «Про запобігання корупції» та статті 59-1 Закону України 

«Про місцеве самоврядування в Україні» про наявний у нього конфлікт 

інтересів при розгляді питань порядку денного «Про внесення змін до 

районного бюджету на 2018 рік», оскільки вони передбачають видатки на 

утримання виконавчого апарату районної ради у якому він працює. 

Уницький  С. О., депутат районної ради, оголосив відповідно до Закону 

України «Про запобігання корупції» та статті 59-1 Закону України «Про 

місцеве самоврядування в Україні» про наявний у нього конфлікт інтересів 

при розгляді питань порядку денного «Про внесення змін до районного 

бюджету на 2018 рік», оскільки вони передбачають видатки на утримання 

виконавчого апарату районної ради у якому він працює. 

Рєбдєв Я. А., депутат районної ради, оголосив відповідно до Закону 

України «Про запобігання корупції» та статті 59-1 Закону України «Про 

місцеве самоврядування в Україні» про наявний у нього конфлікт інтересів 

при розгляді питань порядку денного «Про внесення змін до районного 

бюджету на 2018 рік», оскільки вони передбачають видатки на утримання 

виконавчого апарату районної ради у якому він працює. 

Голік Т. І., депутат районної ради, оголосила відповідно до Закону 

України «Про запобігання корупції» та статті 59-1 Закону України «Про 

місцеве самоврядування в Україні» про наявний у неї конфлікт інтересів при 

розгляді питань порядку денного «Про внесення змін до районного бюджету 

на 2018 рік», оскільки вони передбачають видатки на утримання 

обслуговуючого персоналу районної ради, у якому вона працює. 

 

Нижник В. Т., депутат районної ради, оголосив відповідно до Закону 

України «Про запобігання корупції» та статті 59-1 Закону України «Про 

місцеве самоврядування в Україні» про наявний у нього конфлікт інтересів 

при розгляді питань порядку денного «Про внесення змін до районного 

бюджету на 2018 рік» та з питань його звіту як керівника комунальної 

установи «Територілаьне стоматологічне об’єднання», оскільки є керівником 

комунальної установи «Територіальне стоматологічне об’єднання» 

Житомирської районної ради та депутатом ради. 

 

1.СЛУХАЛИ: Інформація керівника Житомирської місцевої прокуратури 

про результати діяльності на території  Житомирського району. 

            Інформує: Грабович Андрій Богданович – керівник  Житомирської 

                                    місцевої прокуратури – текст інформації додається до 

                                   протоколу. 
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           ВИРІШИЛИ: Інформацію керівника Житомирської місцевої прокуратури 

про результати діяльності на території  Житомирського району взяти до 

відома. 

(Рішення № 610 додається).  

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

     «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., 

Карчевський Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., 

Лихотворик А.П., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., 

                                Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,   Парфентієва Т.М.,  

                                Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В.,                            

                                Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О.,  

                                Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

      

2. СЛУХАЛИ: Інформація заступника начальника Житомирського 

районного відділення поліції Житомирського відділу поліції  Головного 

управління Національної поліції в Житомирській області про діяльність у 

сфері охорони та захисту прав і свобод людини, протидії злочинності, 

забезпечення публічної безпеки і порядку на території району. 

Інформує: Шмідт  Микола Володимирович – заступник начальника 

                   Житомирського районного відділення поліції  

                   Житомирського відділу поліції Головного управління  

                                       національної поліції в Житомирській області – текст   

                                      інформації додається до протоколу.                         

ВИРІШИЛИ: Інформацію заступника начальника Житомирського 

районного відділення поліції Житомирського відділу поліції Головного 

управління Національної поліції в Житомирській області про діяльність у 

сфері охорони та захисту прав і свобод людини, протидії злочинності, 

забезпечення публічної безпеки і порядку на території Житомирського 

району взяти до відома. 

(Рішення № 611 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

     «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., 

Карчевський Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., 

Лихотворик А.П., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Оржехівський В.М.,  Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., 

Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., 

Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 
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«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

3. СЛУХАЛИ: Звіт головного лікаря  комунальної установи «Територіальне 

стоматологічне об’єднання» Житомирської районної ради Нижника 

Володимира Тимофійовича. 

                       Інформує: Нижник Володимир Тимофійович - головний лікар   

                                         комунальної установи «Територіальне стоматологічне  

                                         об’єднання» Житомирської районної ради – текст  

                                         інформації додається до протоколу.                          

ВИСТУПИЛИ: Рожко В.О., депутат районної ради, який запитав коли у 

с.Садки запрацює стоматологічний кабінет. 

 Нижник В.Т., головний лікар КУ «Територіальне стоматоб’єднання», 

відповів, що відповідно до медичної реформи всі медичні заклади переходять 

на госпрозрахунок. З 1 липня цього року жоден сімейний лікар не зможе 

надавати стоматологічні послуги. У майбутньому, після створення громади, 

лікар стоматолог буде найматись по договору і з бюджету громади 

отримуватиме заробітну плату. Зазначив, що  питанням депутата Рожка В.О., 

повинна займатися Садківська сільська рада, адже КУ «Територіальне 

стоматоб’єднання» бюджетна організація і фінансової змоги відкрити ще 1 

кабінет не має. 

 Рожко В.О., депутат районної ради, запитав, чи може у тому кабінету 

працювати приватний стоматолог. Повідомив, що раніше причина була  у 

водозабезпечені даного кабінету, але на даний час це вирішено. 

Білецький О.М., депутат районної ради,  запитав скільки коштів у 2017 

році установа отримала з державного та районного бюджетів. 

Нижник В.Т., головний лікар КУ «Територіальне стоматоб’єднання» 

відповів, що всього ця сума склала 4,7 млн. грн., окрім того  115 тис. грн. – 

благодійні внески та 724 тис. грн. пільгове зубопротезування. 

Білецький О.М., депутат районної ради, запитав як отримуються 

благодійні внески в установі і чи є на це відповідне положення. 

Нижник В.Т., головний лікар КУ «Територіальне стоматоб’єднання», 

відповів, що  положення є і добровільні внески не вимагаються, оскільки на 

те вони і є добровільними. 

Білецький О.М., депутат районної ради, запитав чи мають відношення 

ТОВ «Біленька усмішка» та ПП «Наталі»  до нього, Нижника В.Т. 

Нижник В.Т., головний лікар КУ «Територіальне стоматоб’єднання», 

відповів, що має до цих установ відношення, оскльки одна з них належить 

його доньці. 

ВИРІШИЛИ: Звіт головного лікаря комунальної установи «Територіальне 

стоматологічне об’єднання» Житомирської районної ради Нижника В.Т. про 

роботу установи, її фінансово-господарську діяльність та діяльність 

головного лікаря, узяти до відома. 
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(Рішення № 612 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 27 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 1 (Нижник В.Т.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

4. СЛУХАЛИ: Звіт директора комунальної установи «Новогуйвинська 

комплексна дитячо-юнацька спортивна школа» Житомирської районної ради 

Ступіна Віктора Анатолійовича. 

                        Інформує: Ступін Віктор Анатолійович - директор комунальної  

                                           установи «Новогуйвинська комплексна дитячо-юнацька  

                                           спортивна школа» Житомирської районної ради – текст  

                                          інформації додається до протоколу.                          

ВИРІШИЛИ: Звіт директора комунальної установи «Новогуйвинська 

комплексна дитячо-юнацька спортивна школа» Житомирської районної ради 

Ступіна Віктора Анатолійовича, узяти до відома. 

(Рішення № 613 додається). 

 За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 24 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., 

Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Мусійчук Р.М., 

Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький 

С.О., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 4 (Карчевський Р.А., Парфентієва Т.М., Литвиненко А.В., 

Фещук Л.П.) 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

5. СЛУХАЛИ: Про призначення директора комунальної установи 

«Новогуйвинська  комплексна дитячо-юнацька спортивна  школа»  

Житомирської  районної  ради  та укладення  контракту. 

Інформує: Мирна Інна Олексіївна - завідувач сектору у справах сім’ї, 

молоді та спорту Житомирської райдержадміністрації  
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ВИСТУПИЛИ: Парфетієва Т.М., депутат районної ради, запитала за 

рахунок чого відбулося покращення матеріально-технічного стану закладу. 

  Мирна І.О., завідувач сектору у справах сім’ї, молоді та спорту 

Житомирської райдержадміністрації, відповіла, що ДЮСШ – це комунальна 

установа і фінансується за рахунок коштів районного бюджету. 

  Парфентієва Т.М., депутат районної ради, зазначила, що робота 

директора зводиться до того, що він лише пише листи про виділення коштів, 

а ці виділяються з районного бюджету. 

  Ступін В.А., кандидат на посаду директора КУ «Новогуйвинська 

КДЮСШ», відповів, що у 2012 році, коли його було призначено на цю 

посаду, йому були передані всі документи, які він опрацьовував і 

використовував у своїй роботі, окрім того, співрацював із Новогуйвинською 

селищною радою. 

  Парфентієва Т.М., депутат районної ради, відповіла, що депутат 

районної ради Козел В.В. особисто ставив у школі вікна. Внесла пропозицію 

укласти контракт терміном на 1 рік. 

  Гребенюк О.П., депутат районної ради, голова постійної комісії з 

гуманітарних питань охорони здоров’я та соціального захисту населення, 

зазначив, що на гуманітарній комісії не було жодних питань, є звернення 

батьків, педколективу із 200 підписами в підтримку Ступіна В.А. Зауважив, 

що це все внутрішні перипетії, і незалежно від того хто і що і зробив, людина 

працює і показує результат. Наголосив на тому, що комісія пропонує 

контракт на 5 років. 

  Парфентієва Т.М., депутат районної ради, зазначила, що жодної 

кандидатури у неї на цю посаду немає, і вона не наполягає скасувати з ним 

контракт, а пропонує лише укласти його на 1 рік, щоб у людини був стимул 

працювати. 

  Білецький О.М., депутат районної ради, який зазначив, що не можливо 

говорити, що жодна робота в школі не проводиться і сам він там 

неодноразово був. Наголосив, що не всі спортивні школи м.Житомира мають 

таку базу як Новогуйвинська ДЮСШ та повідомив, що жодних претензій до 

роботи директора немає. 

ВИРІШИЛИ: Призначити директором комунальної установи 

«Новогуйвинська комплексна дитячо-юнацька спортивна школа» 

Житомирської районної ради Ступіна Віктора Анатолійовича  та укласти з 

ним контракт  терміном на 5 (п’ять ) років. 

(Рішення № 614 та контракт  додаються). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 19 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Давидов А.В., Дєньга 

В.А., Загладько В.М., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., 

Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., Оржехівський В.М.,  Рєбдєв 

Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 3 (Карчевський Р.А., Парфентієва Т.М., Попов В.Г.) 

«Утримались» - 6 (Гречко А.К., Журавель Г.М., Мусійчук Р.М., Нижник В.Т., 

Станіславов О.В.,  Шахова О.П.) 
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«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

6. СЛУХАЛИ: Звіт начальника Центру надання  адміністративних послуг  

Житомирської райдержадміністрації  Палія Ігоря Анатолійовича. 

                   Інформує: Палія Ігоря Анатолійовича- начальника Центру надання   

                                     адміністративних послуг  Житомирської  

                                     райдержадміністрації – текст інформації додається до 

                                     протоколу. 

ВИРІШИЛИ: Звіт начальника Центру надання  адміністративних послуг  

Житомирської райдержадміністрації  Палія Ігоря Анатолійовича узяти до 

відома. 

(Рішення № 615 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

     «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., 

Карчевський Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., 

Лихотворик А.П., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Оржехівський В.М.,  Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., 

Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., 

Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

7. СЛУХАЛИ: Звіт начальника служби у справах дітей Житомирської 

райдержадміністрації Черняк Антоніни Петрівни. 

                      Інформує: Черняк Антоніни Петрівни - начальника служби у справах  

                                         дітей Житомирської райдержадміністрації – текст  

                                         інформації додається до протоколу.                              

ВИРІШИЛИ: Звіт начальника служби у справах дітей Житомирської 

райдержадміністрації Черняк Антоніни Петрівни узяти до відома. 

(Рішення № 616 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

     «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., 

Карчевський Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., 

Лихотворик А.П., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Оржехівський В.М.,  Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., 

Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., 

Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 
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8. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми розвитку громадянського 

суспільства у Житомирському районі на 2018 рік. 

  Інформує: Огірчук Юрій Валентинович – в.о. начальника  

                     організаційного відділу апарату  райдержадміністрації  

ВИРІШИЛИ: Затвердити  Програму розвитку громадянського суспільства у 

Житомирському районі на 2018 рік.  

(Рішення № 617 та Програма додаються). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

     «За» - 27 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., 

Карчевський Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., 

Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський 

В.М.,  Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Мусійчук Р.М.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

9. СЛУХАЛИ: Про     затвердження     Програми  соціального захисту 

громадян Житомирського району, які постраждали внаслідок Чорнобильської  

катастрофи, на 2018-2020 роки. 

Інформує: Грицанюк Ірина Вадимівна  – заступник начальника  

                   управління праці та соціального захисту населення  

                  райдержадміністрації 

          ВИРІШИЛИ: Затвердити  Програму  соціального захисту громадян 

Житомирського району, які постраждали внаслідок Чорнобильської  

катастрофи, на 2018-2020 роки. 

 (Рішення № 618 та Програма додаються). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

     «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., 

Карчевський Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., 

Лихотворик А.П., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Оржехівський В.М.,  Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., 

Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., 

Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 
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10. СЛУХАЛИ: Про затвердження  Районної комплексної  програми 

соціального захисту осіб з інвалідністю, ветеранів  війни та праці, 

пенсіонерів,  учасників і ветеранів визвольних  змагань (ОУН-УПА) та 

незахищених верств населення Житомирського  району на 2018-2020 роки. 

                  Інформує: Грицанюк Ірина Вадимівна  – заступник начальника  

                                    управління праці та соціального захисту населення  

                                    райдержадміністрації 

ВИСТУПИЛИ: Дєньга В.А., депутат районної ради, який запитав, скільки 

залишилось ветеранів ОУН-УПА. 

Грицанюк І. В., заступник начальника  управління праці та соціального 

захисту населення   райдержадміністрації, відповіла, що за обліком 14 осіб, 

але окремі з них мають і інші статуси пільгових категорій. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити  Районну комплексну  програму соціального 

захисту осіб з інвалідністю, ветеранів  війни та праці, пенсіонерів,  учасників 

і ветеранів визвольних  змагань (ОУН-УПА) та незахищених верств 

населення Житомирського  району на 2018-2020 роки.  

(Рішення № 619 та Програма додаються). 

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

 «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

11. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми використання коштів 

районного бюджету, що надходять у порядку відшкодування втрат 

сільськогосподарського та лісогосподарського виробництва, на 2018 рік. 

                  Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

                                   виконавчого апарату районної ради 

     Доповіла, що даний проект рішення розроблено відповідно до звернень 

сільських рад про виділення коштів  на проведення нормативної грошової 

оцінки земель та інвентаризацію земель. Відповідно до Земельного та 

бюджетного кодексів ці кошти можуть бути використані виключно на: 

проведення   інвентаризації   земель (виготовлення технічних документацій з 

даних питань) у межах та за межами населених пунктів Житомирського 

району; проведення нормативних  грошових оцінок земель (виготовлення 

технічних документацій з даних питань) у межах та за межами населених 

пунктів Житомирського району; освоєння земель для сільськогосподарських 

і лісогосподарських потреб, поліпшення відповідних угідь; охорону земель 
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відповідно до розроблених програм та проектів землеустрою.  

Попередньо проектом програми пропонувалося виділяти кошти лише на два 

напрямки: проведення   інвентаризації   земель (виготовлення технічних 

документацій з даних питань) у межах та за межами населених пунктів 

Житомирського району; проведення нормативних  грошових оцінок земель 

(виготовлення технічних документацій з даних питань) у межах та за межами 

населених пунктів Житомирського району. Постійна комісія з питань 

розвитку АПК, земельних відносин та екології пропонує доповнити програму 

усіма заходами відповідно до статті 209 Земельного кодексу України на 

проведення   інвентаризації земель (виготовлення технічних документацій з 

даних питань) у межах та за межами населених пунктів Житомирського 

району; проведення нормативних грошових оцінок земель (виготовлення 

технічних документацій з даних питань) у межах та за межами населених 

пунктів Житомирського району; освоєння земель для сільськогосподарських 

і лісогосподарських потреб, поліпшення відповідних угідь; охорону земель 

відповідно до розроблених програм та проектів землеустрою. Також 

пропонується доповнити відповідальних виконавців та учасників Програми 

Управлінням агропромислового розвитку Житомирської 

райдержадміністрації та підприємствами, установами й організаціями усіх 

форм власності. Загальний обсяг програми 627 тис. грн. – сума коштів, яка на 

даний час є у районному бюджеті (кошти від втрат). 

ВИРІШИЛИ: Затвердити  Програму використання коштів районного 

бюджету, що надходять у порядку відшкодування втрат 

сільськогосподарського та лісогосподарського виробництва, на 2018 рік,  з 

урахуванням доповнення постійної комісії з питань розвитку АПК, 

земельних відносин та екології. 

(Рішення № 620 та Програма додаються). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

 «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

12. СЛУХАЛИ: Про затвердження «Порядку забезпечення харчуванням 

учасників спортивних заходів районного, обласного, всеукраїнського рівнів 

за рахунок коштів районного бюджету» та «Норм витрат на забезпечення 

харчуванням одного учасника спортивних заходів районного, обласного, 

всеукраїнського рівнів за рахунок коштів районного бюджету» та внесення 

змін до районної Програми розвитку фізичної культури та спорту на 2017 - 

2021 роки. 
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Інформує: Мирна Інна Олексіївна - завідувач сектору  

                  у справах сім’ї, молоді та спорту райдержадміністрації  

ВИСТУПИЛИ: Оржехівський В.М., депутат районної ради, запитав який 

розмір виплат буде на забезпечення харчуванням, оскільки в порядку 

зазначено норми витрат на забезпечення харчуванням одного учасника 

спортивних заходів від 1 до 110 грн. 

Крутій С.Г., голова районної ради, відповів, що так зазначено для того, 

щоб була гранична сума витрат. 

Микитюк С.М., голова райдержадміністрації, роз’яснив, що норми 

витрат на забезпеченя харчуванням залежать і від місця проведення змагань. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити  «Порядок забезпечення харчуванням учасників 

спортивних заходів районного, обласного, всеукраїнського рівнів за рахунок 

коштів районного бюджету» та «Норм витрат на забезпечення харчуванням 

одного учасника спортивних заходів районного, обласного, всеукраїнського 

рівнів за рахунок коштів районного бюджету» та внести зміни до районної 

Програми розвитку фізичної культури та спорту на 2017 - 2021 роки з 

урахуванням доповнень постійних комісій. 

(Рішення № 621  та Порядок додаються). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

 «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

13. СЛУХАЛИ: Про затвердження Положення про конкурс на посаду 

керівника закладу загальної  середньої освіти та закладу позашкільної  

освіти, що належать до спільної власності  територіальних    громад   сіл   та   

селищ  Житомирського району. 

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна –  начальник   відділу  

                  освіти райдержадміністрації 

 

ВИРІШИЛИ: Затвердити  Положення про конкурс на посаду керівника 

закладу загальної  середньої освіти та закладу позашкільної  освіти, що 

належать до спільної власності  територіальних    громад   сіл   та   селищ  

Житомирського району. 

(Рішення № 622 та Положення додаються). 
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За результатами поіменного голосування рішення прийнято 

одноголосно: 

 «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

14. СЛУХАЛИ: Про створення освітніх округів Житомирського району 

Житомирської області. 

                Інформує: Крутій С.Г. – голова районної ради  

 Зазначив, що гуманітарна комісія надала погодження на створення 

лише Левківського освітнього округу. 

ВИРІШИЛИ: Створити Левківський освітній округ Житомирського району 

Житомирської області. 

  (Рішення № 623 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

 «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

         

15. СЛУХАЛИ: Про затвердження умов проведення конкурсу з визначення 

опорного закладу освіти. 

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна –  начальник   відділу  

                  освіти райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Затвердити умови проведення конкурсу з визначення 

опорного закладу освіти серед загальноосвітніх навчальних закладів в 

освітніх округах Житомирського району. 

  (Рішення № 624 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 
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 «За» - 27 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., 

Карчевський Р.А., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Козел В.В.) 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

16. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми стабілізації  і розвитку 

агропромислового комплексу Житомирського району на період 2016-2020 

років. 

               Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович  - начальник  

                                  управління агропромислового розвитку  

                                  райдержадміністрації                             

ВИРІШИЛИ: Внести зміни   до Програми стабілізації  і розвитку 

агропромислового комплексу Житомирського району на період 2016-2020 

років.  

  (Рішення № 625 додається). 

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

 «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

17. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми економічного і соціального 

розвитку Житомирського району на 2018 рік. 

                       Інформує: Мандрик Анастасія Вікторівна - т.в.о. начальника                                     

                                         відділу  економічного розвитку і торгівлі            

                                         райдержадміністрації         

ВИРІШИЛИ: Внести зміни   до Програми економічного і соціального 

розвитку Житомирського району на 2018 рік з урахуванням доповнень. 

(Рішення № 626 додається). 

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 
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 «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., 

Карчевський Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., 

Лихотворик А.П., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Оржехівський В.М.,  Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., 

Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., 

Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

18. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної  Програми фінансування 

робіт з будівництва, реконструкції, ремонту та утримання  комунальних, 

загального користування місцевого та державного значення автомобільних 

доріг у Житомирському районі на 2016-2020 роки. 

             Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово- 

                               комунального господарства   та  цивільного захисту  

                               населення райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни   до Програми економічного і соціального 

розвитку Житомирського району на 2018 рік. 

(Рішення № 627 додається). 

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

 «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

19.  СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми  забезпечення відкритості в 

діяльності Житомирської районної ради та  Житомирської районної 

державної адміністрації  на 2018-2020 роки. 

               Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник    

                                 організаційного відділу                   

ВИРІШИЛИ: Внести зміни   до Програми  забезпечення відкритості в 

діяльності Житомирської районної ради та  Житомирської районної 

державної адміністрації  на 2018-2020 роки. 

(Рішення № 628 додається). 
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       За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

 «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

20. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Положення про Почесну грамоту, 

Грамоту та Подяку Житомирської районної ради, привітання, нагородження 

та преміювання до професійних, ювілейних та державних свят. 

                   Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник    

                                     організаційного відділу  

ВИРІШИЛИ: Внести зміни   до Положення про Почесну грамоту, Грамоту 

та Подяку Житомирської районної ради, привітання, нагородження та 

преміювання до професійних, ювілейних та державних свят. 

(Рішення № 629 додається). 

        За результатами поіменного голосування рішення прийнято 

одноголосно: 

 «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

21. СЛУХАЛИ: Про затвердження передавального акту Комунальної 

установи  «Центр первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської 

районної ради. 

Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович- головний лікар   

                   комунальної установи «Центр первинної медико- 

                   санітарної допомоги» районної ради 

ВИРІШИЛИ: Затвердити передавальний акт балансових рахунків, 

матеріальних цінностей та активів Комунальної установи «Центр первинної 

медико-санітарної допомоги» Житомирської районної ради до 
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правонаступника - Комунального некомерційного підприємства «Центр 

первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської районної ради. 

(Рішення № 630 додається). 

         За результатами поіменного голосування рішення прийнято 

одноголосно: 

 «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

22. СЛУХАЛИ: Про затвердження Статуту комунального некомерційного 

підприємства «Центр первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської 

районної ради.  

            Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович- головний лікар   

                              комунальної установи «Центр первинної медико- 

                              санітарної допомоги» районної ради 

ВИРІШИЛИ: Затвердити Статут комунального некомерційного 

підприємства «Центр первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської 

районної ради.  

(Рішення № 631 та Статут додаються). 

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

 «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

23. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до контракту головного лікаря 

комунальної установи «Центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Житомирської районної ради Горбенка Геннадія Валентиновича. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності  
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ВИРІШИЛИ: Внести зміни   до контракту головного лікаря комунальної 

установи «Центр первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської 

районної ради Горбенка Геннадія Валентиновича. 

(Рішення № 632 та додаткова угода додаються). 

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

 «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

24. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районного бюджету на 2018 рік. 

              Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  

                                 управління фінансів райдержадміністрації -  текст 

інформації додається до протоколу. 

  ВИСТУПИЛИ: Дєньга В.А., депутат районної ради, зазначив, що необхідно 

виділити 12 тис. грн. на проведення інвентаризації земельної ділянки під 

ФАПом  в с.Глибочок, оскільки без такого орформлення вони не можуть 

підвести електозабезпечення до будівлі.   

Білецький О.М., депутат районної ради, зазначив, що надходження до 

районного бюджету все менші і менші, кошти виділяються на придбання 

томографа, але є і інші проблемні питання у населених пунктах району. 

Запитав голову районної ради Крутія С.Г. чи дасть він гарантію того, що  ці 

кошти не пропадуть. 

Крутій С.Г., голова районої ради, відповів, що на сьогоднішній день 

сума виділених коштів становить приблизно 3 млн. грн. Давати будь-які 

гарантії щодо цього мають керівники цієї установи. За результатами першого 

півріччя буде вже майже 6 млн. і можна буде виходити на тендер: Оліївська 

ОТГ спрямувала 500 тис. грн., Станишівська ОТГ – 500 тис. грн., Левківська 

сільська рада – 150 тис. грн. і Глибочицька ОТГ обіцяла виділити ще 300 тис. 

грн. 

Собко Т.Д., головний лікар КУ «Центральна районна лікарня» районної 

ради, зазначив, що лікарня займає одне з перших місць на Житомирщині. 

Томограф, який був у лікарні, належить «Асклепію» і прийшов у 

непридатність. Наявність новітнього обладнання дасть можливість терміново 

ставити правильні діагнози і своєчасно виявляти хвороби. За нової медичної 

реформи кожна лікарня вторинної ланки отримуватиме кошти не від 

кількості населення і відповідно ліжко-днів, а від кількості наданих послуг. 

Подякував депутатам та сільським радам і їх головам за їх сприяння у 

придбанні новітнього обладнання, а саме: нового апарату УЗД діагностики,  
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фіброгастроскопу, фіброколоноскопу та біохімчного аналізатора, що дає 

можливість надавати широкий спектр послуг населенню і стати кращою 

лікарнею в області. 

Дєньга В.А., депутат районної ради, запитав, чому «Асклепій» не хоче 

поставити новий томограф. 

Собко Т.Д., головний лікар КУ «Центральна районна лікарня» районної 

ради, відповів, що вони поставили новий апарат у Житомирській міській 

лікарні №2, а тут їм це не вигідно. 

Білецький О.М., депутат районної ради, зазначив, що у нього є 

інформація, що медичний округ буде навколо міста Житомира і районну 

лікарню закриють. Запропонував не спішити з виділенням коштів на 

томограф. 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни   до  районного бюджету на 2018 рік з 

урахуванням змін та доповнень. 

(Рішення № 633 додається). 

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

 «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

25. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до складу президії районної ради. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник    

                               організаційного відділу  

          ВИРІШИЛИ: Внести зміни   до складу президії районної ради. 

 (Рішення № 634 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

 «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 
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26. СЛУХАЛИ: Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

             Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник    

                                організаційного відділу  

ВИРІШИЛИ: Затвердити розпорядження голови районної ради від 12 

лютого 2018 року № 5-ОД «Про внесення змін до складу робочої групи з 

питань використання майна районної ради»; від 19 березня 2018 року №12-

ОД «Про внесення змін до складу робочої групи з питань використання 

майна районної ради; від 27 березня 2018 року №14–ОД «Про виплату 

адресних матеріальних допомог  за рахунок коштів на виконання 

депутатських повноважень; від 17 квітня 2018 року №17-ОД «Про виплату 

адресних матеріальних допомог  за рахунок коштів на виконання 

депутатських повноважень»; від 23 квітня 2018 року №20-ОД «Про 

внесення змін до складу контрольної комісії з питань контролю за 

використанням коштів районної бюджету»; від 08  травня 2018 року №23-

ОД «Про виплату адресних матеріальних допомог  за рахунок коштів на 

виконання депутатських повноважень»;  від 23  травня 2018 року №26-ОД 

«Про виплату адресних матеріальних допомог  за рахунок коштів на 

виконання депутатських повноважень». 

 (Рішення № 635 додається). 

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

  «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

27. СЛУХАЛИ:  Про зняття з контролю рішень районної ради. 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник    

                                організаційного відділу  

ВИРІШИЛИ: Зняти з контролю рішення у зв’язку з їх виконанням та 

закінченням термінів дії програм. 

(Рішення № 636 додається). 

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

  «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 
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Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький 

С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

28. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до списку присяжних Житомирського 

районного суду Житомирської області. 

Інформує: Булаєнко Тетяна Олександрівна – головний спеціаліст  

                                з питань кадрового забезпечення   

  ВИРІШИЛИ:  Внести зміни до списку присяжних Житомирського 

районного суду Житомирської області. 

  (Рішення № 637 та список присяжних додаються). 

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

  «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

29. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення 9 сесії районної ради 7 

скликання від 27 лютого 2017 року № 329. 

Інформує: Булаєнко Тетяна Олександрівна – головний спеціаліст  

                  з питань кадрового забезпечення   

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до рішення 9 сесії районної ради 7 скликання від 

27 лютого 2017 року № 329. 

(Рішення № 638 додається). 

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

  «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 
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30. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу комунальній установі «Центральна 

районна лікарня»  районної ради на списання майна (парового котла). 

        Інформує: Собко Тарас Дмитрович – головний лікар комунальної  

                          установи «Центральна районна лікарня» районної ради 

ВИРІШИЛИ: Надати дозвіл комунальній установі «Центральна районна 

лікарня»  районної ради на списання майна (парового котла).  

(Рішення № 639 додається). 

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

31. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу комунальній установі «Центр 

первинної медико-санітарної допомоги» районної ради на списання майна 

(хліва у с.Волиця). 

              Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар  

                                комунальної установи «Центр первинної медико- 

                                санітарної допомоги» районної ради  

ВИРІШИЛИ: Надати дозвіл комунальній установі «Центр первинної 

медико-санітарної допомоги» районної ради на списання майна (хліва у 

с.Волиця).  

(Рішення № 640 додається). 

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

  «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 
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32. СЛУХАЛИ: Про передачу нежилої будівлі медичного пункту 

тимчасового базування до комунальної власності Руднє-Городищенської 

сільської ради. 

 Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар  

                               комунальної установи «Центр первинної медико- 

                               санітарної допомоги»  районної ради 

ВИРІШИЛИ: Передати нежилу будівлю медичного пункту тимчасового 

базування до комунальної власності Руднє-Городищенської сільської ради. 

(Рішення № 641 додається). 

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

  «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

33. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Положення про відчуження майна, 

шо перебуває у спільній власності територіальних громад сіл, селищ 

Житомирського району, та персонального складу комісії з конкурсного 

відбору суб’єктів оціночної діяльності. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                 з питань комунальної власності  

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до Положення про відчуження майна, шо 

перебуває у спільній власності територіальних громад сіл, селищ 

Житомирського району, та персонального складу комісії з конкурсного 

відбору суб’єктів оціночної діяльності. 

(Рішення № 642 додається). 

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

  «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 
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34. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення 17 сесії районної ради 7 

скликання від 14 березня 2018 року №591 «Про передачу майна Оліївській 

сільській раді ОТГ». 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                              з питань комунальної власності  

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до рішення 17 сесії районної ради 7 скликання 

від 14 березня 2018 року №591 «Про передачу майна Оліївській сільській 

раді ОТГ». 

(Рішення № 643 додається). 

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

  «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

35. СЛУХАЛИ: Про затвердження договорів. 

              Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності  

ВИРІШИЛИ: Затвердити договори про медичне обслуговування, укладені 

між Оліївською сільською радою ОТГ, Глибочицькою сільською радою ОТГ 

та комунальною установою «Центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Житомирської районної ради, договори укладені між Оліївською сільською 

радою, Глибочицькою сільською радою та Житомирською районною 

державною адміністрацією про надання субвенції  з державного бюджету 

місцевим бюджетам на здійснення переданих видатків у сфері освіти за 

рахунок коштів освітньої субвенції, у сфері охорони здоров’я за рахунок 

коштів медичної субвенції, а також про надання додаткової дотації з 

державного бюджету місцевим бюджетам на фінансування переданих з 

державного бюджету видатків з утримання закладів освіти та охорони 

здоров'я Оліївської сільської ради та Глибочицької сільської ради. 

 (Рішення № 644 та договори додаються). 

 

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

  «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  
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Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

36. СЛУХАЛИ: Про передачу земельної ділянки, за адресою: м.Житомир, 

вул.Бориса Тена, 16, у постійне користування. 

            Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                               з питань комунальної власності  

      За пропозицією постійної комісії з питань розвитку, АПК, землеьних 

вдіносин та екології пропонується також доповнити рішення передачею у 

постійне користування відділу культури і туризму РДА  земельної ділянки, 

на якій розташоване приміщення відділу культури. У зв’язку з цим рішення 

матиме назву «Про передачу земельних діяльнок у постійне користування».  

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення «Про передачу землеьних діяльнок у 

постійне користування» з урахуванням доповнення постійної комісії з питань 

розвитку АПК, землеьних вдіносин та екології. 

 (Рішення № 645 додається). 

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

  «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

37. СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації з нормативної 

грошової оцінки земельних ділянок водного фонду, загальною площею 

17,8613 га, які надані в оренду Хоменко Євгені Ігорівні для 

рибогосподарських потреб та сінокосіння на території Сінгурівської сільської 

ради. 

            Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович  - голова  

                                  постійної комісії з питань розвитку агропромислового  

                                  комплексу, земельних відносин  та  екології 

Зазначив, що у членів комісії зауважень до документації не було, проте, 

оскільки є звернення від громади не затверджувати цю документацію, то 

комісією  було рекомендовано доручити вивчити всі спірні питання робочій 
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групі з питань правового використання земель, та доповісти про 

результати на президії.  

ВИСТУПИЛИ: Рєбдєв Я.А., депутат районної ради, представник робочої 

групи з питань правового використання земель, повідомив, що робоча група 

просить перенести розгляд даного питання на наступну сесію для більш 

детального його вивчення. 

ВИРІШИЛИ: Перенести розгляд даного питання на наступну сесію 

районної ради. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

  «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

                         Головуючим оголошено перерву. 

                         Після перерви. 

                         Проведено перереєстрацію депутатів. У роботі сесії беруть участь 28 

депутатів (список додається). 

  

38. СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації по визначенню 

нормативної грошової оцінки земельної ділянки водного фонду, яка надана в 

оренду громадянину Кісінчуку Павлу Федоровичу, загальною площею 3,0756 

га, для рибогосподарських потреб на території Високопічської сільської ради. 

Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович  - голова  

                               постійної комісії з питань розвитку агропромислового  

                              комплексу, земельних відносин  та  екології 

      Проінформував, що постійна комісія погоджує дану технічну 

документацію та рекомендує  розміо орендної ставки 8%. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити технічну документацію по визначенню 

нормативної грошової оцінки земельної ділянки водного фонду, яка надана в 

оренду громадянину Кісінчуку Павлу Федоровичу, загальною площею 3,0756 

га, для рибогосподарських потреб на території Високопічської сільської ради 

та рекомендувати Житомирській обласній державній адміністрації при 

укладенні договору оренди встановити орендну плату  у розмірі  8 %  від 

нормативної  грошової оцінки  даної земельної ділянки. 

(Рішення № 646 додається). 

     За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

  «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 
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Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик 

А.П., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський 

В.М.,  Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

39. СЛУХАЛИ: Про затвердження передавальних актів щодо передачі 

книжкового фонду (книг Святослава Васильчука «Зборів») до комунальної 

власності селищної  та сільських рад району. 

Інформує: Нечипорук Дмитро Іванович- в.о. начальника  

                   відділу культури і туризму  райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Затвердити передавальні акти щодо передачі книжкового 

фонду (книг Святослава Васильчука «Зборів») до комунальної власності 

селищної  та сільських рад району 

 (Рішення № 647 додається). 

 За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

  «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

40. СЛУХАЛИ: Про звернення до  Верховної Ради України щодо 

винесення на розгляд та ухвалення Антиолігархічного пакету законів 

докорінних перетворень. 

Інформує: Голік Тетяна Ігнатівна – депутат районної ради –  

                  текст звернення додається. 

ВИРІШИЛИ: Схвалити текст звернення до Верховної Ради України щодо 

винесення на розгляд та ухвалення Антиолігархічного пакету законів 

докорінних перетворень та доручити голові районної ради Крутію С. Г. 

підписати та надіслати дане звернення адресатам. 

(Рішення № 648 та текст звернення додються). 

         За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

  «За» - 21 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Давидов А.В., Дєньга 

В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., Кліменко В.М., 
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Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Мусійчук Р.М., 

Назарчук А.Л., Оржехівський В.М.,  Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., 

Рожко В.О., Стах В.М., Уницький С.О., Шахова О.П., Якімець 

А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 7 (Гречко А.К., Карчевський Р.А., Нижник В.Т., Парфентієва 

Т.М., Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Фещук Л.П.) 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

41. СЛУХАЛИ: Про звернення до Верховної Ради України, Кабінету 

Міністрів України,  Житомирської обласної ради та  Житомирської обласної 

державної адміністрації щодо вирішення питання зарахування до 

Житомирського районного бюджету плати за адміністративні послуги, надані 

Центром надання адміністративних послуг Житомирської 

райдержадміністрації. 

Інформує: Палій Ігор Анатолійович - начальник Центру 

                 надання  адміністративних послуг райдержадміністрації 

ВИСТУПИЛИ: Оржехівський В.М., депутат районної ради, запитав чому 

склалася така ситуація. 

Микитюк С.М, голова райдержадміністрації, відповів, що така ситуація 

у багатьох містах, оскльки майже всі районні структури знаходяться і 

працюють на території міста і платять податки у міський бюджет. 

Дєньга В.А., депутат районної ради, запитав чи можливо 

перереєструвати ЦНАП десь на території району, але фактично залишити 

його в приміщенні  районної ради. 

Микитюк С.М, голова райдержадміністрації, відповів, що ні, тому що 

УДМС знаходиться в місті, і всі палатежі з нашого ЦНАПУ перераховуються 

в УДМС. Повідомив, що лише по наданні витягів з земелього кадастру район 

перерахував у 2017 році до міського бюджету 480 тис. грн. 

Парфентієва Т.М., депутат районної ради, зазначила, що необхідно 

виходити на формат переговорів, щоб ці кошти повертались до району у 

вигляді субвенції із міського бюджету на ремонт доріг. 

Микитюк С.М, голова райдержадміністрації, відповів що підтримує цю 

пропозицію, але все ж таки необхідно законодавчо врегулювати це питання 

та внести зміни до Бюджетного кодексу. 

В обговорені взяли також участь: Стах В.М., заступник голови 

районної ради,  Собко Т.Д., головний лікар КУ «Центральна районна 

лікарня». 

ВИРІШИЛИ: Схвалити текст звернення до  Верховної Ради України, 

Кабінету Міністрів України, Житомирської обласної ради та Житомирської 

обласної державної адміністрації щодо вирішення питання зарахування до 

Житомирського районного бюджету плати за адміністративні послуги, надані 

Центром надання адміністративних послуг Житомирської 

райдержадміністрації та доручити голові районної ради Крутію С.Г. 

підписати,  та направити звернення адресатам.  
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(Рішення № 649 та текст звернення додються). 

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

  «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

42. СЛУХАЛИ: Про розгляд звернення депутата Білецького Олега 

Миколайовича. 

               Інформує: Булаєнко Тетяна Олександрівна – головний спеціаліст  

                                з питань кадрового забезпечення   

 Повідомила, що до Житомирської районної ради надійшло 

депутатське звернення депутата районної ради Білецького О.М. з проханням 

включити його до складу постійної комісії питань бюджету і комунальної 

власності та внести зміни до абзацу третього ст.108 Регламенту 

Житомирської районної ради 7 скликання, якими скасувати граничну 

кількість членів комісії у будь-якій із постійних комісій райради. Постійною 

комісією з питань законності, правопорядку і прав людини, депутатської 

етики,  забезпечення діяльності депутатів  та місцевого самоврядування було 

рекомендовано відмовити депутату районної ради Білецькому О. М. щодо 

внесення змін до абзацу третього ст.108 Регламенту Житомирської районної 

ради 7 скликання та включення його до складу постійної комісії з питань 

бюджету та комунальної власності та рекомендовано увійти до складу однієї 

з постійних комісій: з питань промисловості, будівництва, транспорту, звязку 

та житлово-комунального господарства, з гуманітарних питань, охорони 

здоров’я та соціального захисту населення, з питань законності, 

правопорядку і прав людини, депутатської етики, забезпечення діяльності 

депутатів та місцевого самоврядування, з питань розвитку агропромислового 

комплексу, земельних відносин та екології. 

ВИСТУПИЛИ: Білецький О.М., депутат районної ради,  запитав на підставі 

чого йому відмовлено. Зазначив, що якщо Регламент не відповідає 

законодавству, то він є «нікчемним». Запропонував виключити з Регламенту 

норму щодо кількості членів бюджетної комісії, оскільки це є порушенням 

його прав як депутата. 

Рожко В.О., депутат районної ради, член постійної комісії питань 

законності, правопорядку і прав людини, депутатської етики,  забезпечення 

діяльності депутатів  та місцевого самоврядування, відповів що комісія 
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розглядала це звернення і кількісний  та  персональний склад 

постійних комісії визначала сесія районної ради. 

 Результати поіменного голосування за проект рішення відповідно 

до якого відмовити депутату районної ради Білецькому О. М. щодо внесення 

змін до абзацу третього ст.108 Регламенту Житомирської районної ради 7 

скликання та включення його до складу постійної комісії з питань бюджету 

та комунальної власності та рекомендувати йому увійти до складу однієї з 

постійних комісій: з питань промисловості, будівництва, транспорту, звязку 

та житлово-комунального господарства, з гуманітарних питань, охорони 

здоров’я та соціального захисту населення, з питань законності, 

правопорядку і прав людини, депутатської етики, забезпечення діяльності 

депутатів та місцевого самоврядування, з питань розвитку агропромислового 

комплексу, земельних відносин та екології: 

  «За» - 16 (Голік Т.І., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський Р.А., 

Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко 

А.В., Стах В.М., Уницький С.О., Фещук Л.П.). 

«Проти» - 3 (Давидов А.В., Козел В.В., Кліменко В.М.). 

«Утримались» - 9 (Білецький О.М., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Дєньга В.А., 

Оржехівський В.М.,  Парфентієва Т.М., Станіславов О.В., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 

 

Відповідно до ст.70  Регламенту районної ради 7 скликання проект 

рішення, який не отримав необхідної більшості голосів на підтримку, 

вважається відхиленими.  

Рішення не прийнято. 

Результати поіменного голосування додаються. 

ВИРІШИЛИ: За результатами поіменного голосування проект рішення 

відхилено. 

 

43. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до Програми про кошти для 

забезпечення виконання депутатських повноважень та порядок їх 

використання на 2018-2020 роки. 

            Інформує: Дєньга Віктор Анатолійович – депутат  

                               районної ради 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до Програми про кошти для забезпечення 

виконання депутатських повноважень та порядок їх використання на 2018-

2020 роки з урахуванням доповнення. 

(Рішення № 650  додається). 

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

  «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 
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Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький 

С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

44. СЛУХАЛИ: Про підтримку звернення Президента України до 

Вселенського Патріарха Варфоломія щодо надання Томосу про автокефалію 

Православної Церкви в Україні. 

               Інформує: Парфентієва Тетяна Миколаївна - депутат  

                                  районної ради – текст звернення додається. 

ВИРІШИЛИ: Підтримати звернення Президента України Петра Порошенка 

до Вселенського Патріарха Варфоломія про надання Томосу про автокефалію 

Православної Церкви в Україні від 17 квітня 2018 року. 

 (Рішення № 651 та текст звернення додаються). 

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

  «За» - 26 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Мусійчук 

Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., 

Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., Фещук Л.П., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 2 (Козел В.В., Попов В.Г.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

45. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної Програми по 

забезпеченню здійснення Житомирською райдержадміністрацією 

повноважень, визначених законами України та делегованих Житомирською 

районною радою на 2018 -2020 роки. 

               Інформує: Палій Ігор Анатолійович - начальник Центру  

                                  надання  адміністративних послуг   

                                 райдержадміністрації 

 

                                 Бортнік Світлана Валеріївна – начальник відділу  

                                державної реєстрації 

 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до районної Програми по забезпеченню 

здійснення Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених 

законами України та делегованих Житомирською районною радою на 2018 -

2020 роки з урахуванням доповнень. 

(Рішення № 652  додається). 
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       За результатами поіменного голосування рішення прийнято 

одноголосно: 

  «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

46. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до штатної чисельності комунальної 

установи «Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради. 

               Інформує: Собко Тарас Дмитрович – головний лікар  

                                 комунальної установи «Центральна районна лікарня» 

                                 районної ради 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до штатної чисельності комунальної установи 

«Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради. 

 (Рішення № 653  додається). 

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

  «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

                                    

47. СЛУХАЛИ: Про погодження звільнення директора Вересівської 

загальноосвітньої  школи І-ІІІ ступенів у зв’язку з закінченням терміну дії 

контракту.  

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна –  начальник відділу    

                  освіти райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Погодити звільнення Халімончук Ніни Михайлівни з посади 

директора Вересівської загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів 

Житомирського району Житомирської області 20 серпня 2018 року у зв’язку 

з закінченням терміну дії контракту. 

(Рішення № 654  додається). 

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 
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  «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., 

Карчевський Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., 

Лихотворик А.П., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Оржехівський В.М.,  Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., 

Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., 

Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

48. СЛУХАЛИ: Про погодження звільнення директора Миролюбівської 

загальноосвітньої школи І-ІІ ступенів у зв’язку з закінченням терміну дії 

контракту. 

                               Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна –  начальник  

          відділу   освіти райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Погодити звільнення Бивальцевої Любові Петрівни з посади 

директора Миролюбівської загальноосвітньої школи І-ІІ ступенів 

Житомирського району Житомирської області 20 серпня 2018 року у зв’язку 

з закінченням терміну дії контракту. 

(Рішення № 655  додається). 

 За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

  «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

49. СЛУХАЛИ: Про погодження звільнення директора Глибочицької 

загальноосвітньої  школи І-ІІІ ступенів у зв’язку з закінченням терміну дії 

контракту. 

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна –  начальник  

                  відділу   освіти райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Погодити    звільнення    Сергійчука    Петра   Михайловича   з   

посади директора Глибочицької загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів 

Житомирського району Житомирської області у зв’язку з закінченням 

терміну дії контракту, враховуючи статтю  3  Закону України «Про 

відпустки». 

(Рішення № 656  додається). 
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        За результатами поіменного голосування рішення прийнято 

більшістю голосів: 

  «За» - 27 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., 

Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., 

Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., Фещук Л.П., 

Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Оржехівський В.М.).  

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

50. СЛУХАЛИ: Про погодження звільнення директора Гадзинської 

загальноосвітньої школи І-ІІ ступенів у зв’язку з закінченням терміну дії 

контракту. 

Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна –  начальник  

                  відділу   освіти райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Погодити звільнення Лозиченка Леоніда Дмитровича, 

директора Гадзинської загальноосвітньої школи І-ІІ ступенів Житомирського 

району Житомирської області, 20 серпня 2018 року у зв’язку з закінченням 

терміну дії контракту.  

(Рішення № 657  додається). 

 

 

    За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

  «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський 

В.М.,  Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

51. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення 17 сесії 7 скликання від 14 

березня 2018 року №580 «Про використання революційного прапора 

Організації українських націоналістів на території Житомирського району». 

Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник    

                                організаційного відділу  

Постійна комісія з питань законності, правопорядку і прав людини, 

депутатської ектики, забезпечення діляьності депутатів та місцевого 
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самоврядування проопнує День Героїв відзначати відповідно до 

встановленої дати – 23 травня, а не у неділю. 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до рішення 17 сесії 7 скликання від 14 березня 

2018 року №580 «Про використання революційного прапора Організації 

українських націоналістів на території Житомирського району» з 

урахуванням доповнень постійної комісії. 

(Рішення № 658  додається). 

 За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

  «За» - 27 (Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга 

В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський Р.А., Козел 

В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Мусійчук 

Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Білецький О.М.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

52. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до складу Тендерного комітету 

районної ради. 

             Голова районної ради Крутій С.Г. проінформував, що зміни до складу 

Тендерного комітету вносяться у зв’язку зі змінами у персональному складі 

виконавчого апарату ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до складу Тендерного комітету районної ради. 

(Рішення № 659  додається). 

        За результатами поіменного голосування рішення прийнято 

одноголосно: 

  «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

53. СЛУХАЛИ: Про звернення до Служби автомобільних доріг у 

Житомирській області. 

Інформує Крутій Сергій Григорович- голова районної ради 
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          Зазначив, що  даний проект розроблений відповідно до рішення 

комісії з питань бюджету і комунальної власності з метою звернення до 

Служби автомобільних доріг у Житомирській області з клопотанням 

забезпечити освітлення доріг державного значення, які проходять по 

території Житомирського району,  та належне їх утримання. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення про звернення до Служби автомобільних 

доріг у Житомирській області з клопотанням забезпечити освітлення доріг 

державного значення, які проходять по території Житомирського району,  та 

належне їх утримання. 

(Рішення № 660 та звернення додаються). 

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

  «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

54. СЛУХАЛИ: Про стан виконання звернень районної ради. 

          Інформує: Стах Василь Миколайович – заступник голови  

                        районної ради 

ВИРІШИЛИ: Інформацію про стан виконання звернень районної ради взяти 

до відома. 

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

  «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

55. СЛУХАЛИ: Про затвердження актів приймання-передачі будівель та 

приміщень закладів охорони здоров’я у комунальну власність Оліївської 

сільської ради об’єднаної територіальної громади 

Інформує: Стах Василь Миколайович – заступник голови  

                        районної ради 
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ВИРІШИЛИ: Затвердити акти приймання-передачі будівель та 

приміщень закладів охорони здоров’я у комунальну власність Оліївської 

сільської ради об’єднаної територіальної громади. 

 (Рішення № 661  додається). 

 

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

  «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П., Якімець А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

56. СЛУХАЛИ: Різне. Карчевський Р.А., депутат районної ради, 

апріеформував про небезпеку пожеж у лісосмугах і які втрати пожежі несуть 

за собою, адже відновити лісові насадження у тих самих площах після 

горіння дуже важко. Територія Житомирського лісгоспу на 30% вкрита 

лісом. За минулий рік недопущено жодної пожежі. Звернувся до сільських 

голів з розуміння віднестись до даної інформації і по можливості обмежети 

відвідування лісу населенням і при перебуванні там дотримуватись правил 

пожежної безпеки.  

 Парфентієва Т.М., депутат районної ради, повідомила, що сьогодні 

відзначається День захисту дітей і запропонувала головам районної ради та 

райдержадміністарції, сільским та селищному головам, депутатам районної 

ради та всім бажаючим приєднатись до благодійної акції фонду «Разом до 

життя», перерахувавши свій одноденний заробіток на лікування онкохворих 

дітей. Озвучила план  культурно-масових заходів, які будуть організовані 

управлінням культури  облдержадміністрації на території Житомирського 

району. 

 Давидов А.В., депутат районної ради, вніс пропозицію прийняти 

рішення заборонити розпалювати багаття. 

 Крутій С.Г., голова районної ради, відповів, що юристи ради та 

райдержадміністрації спільно продумають на кого можна покласти таку 

контролюючу функцію. 

 Дєньга В.А., депутат районної ради, запропонував надрукувати 

відповідне звернення у засобах масової інформації.  

Василик В.І., мистецтвознавець, публіцист, кандидат філософських 

наук, презентував збірку своїх творів, присвячених  суспільно-політичному 

життю країни, воїнам АТО. 
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   Вісімнадцяту сесію головою районної ради Крутієм С.Г. оголошено 

закритою. 

  

          Звучить гімн. 

 

Голова районної ради                                                                С.Г. Крутій        

 

 

 

 

 

 

Протокол склала:  

                        Ю.О. Мірошниченко 

 


